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 Protokół nr 12/2015 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 17 marca 2015 r. 
 
 
 
Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 
załącznik nr 1/.   
 
Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on 
załącznik nr 2. 
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołów nr 9/2015, 
10/2015. 
Zarząd jednogłośnie przyjął protokoły. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,                    
B. Grzywacz. 
 
/na posiedzenie wszedł pan B. Kurowski/ 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
przyj ęcia regulaminu organizacyjnego Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Nowym     
Mieście Lubawskim. 
/na posiedzenie weszła pani Urszula Łydzińska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy        
Rodzinie/ 
 
Pani Łydzińska szczegółowo omówiła zmiany w regulaminie organizacyjnym PCPR,          
stanowiącym załącznik do projektu uchwały. 
Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 
B. Kurowski. 
 
/pani U. Łydzińska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie wyboru najkorzystniejszej oferty w przetargu nieograniczonym na roboty       
budowlane dla zadania „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1335N Nowe Miasto           
Lubawskie – Mroczno – Słup na odcinku Nowe Miasto Lubawskie - Gwiździny”.  
/na posiedzenie wszedł pan Ryszard Kłosowski – dyrektor ZDP z/s w Kurzętniku/ 
 
Pan Kłosowski poinformował, że wpłynęło pięć ofert. Komisja przetargowa wybrała           
najtańsza ofertę tj. Przedsiębiorstwa Drogowo - Budowlanego z Brodnicy, która wynosi                 
2 744 054,95 zł. Dodał, że firma zadeklarowała wykonanie zadania do końca sierpnia.         
Nadmienił, że w budżecie powiatu była zaplanowana większa kwota na realizację zadania, w 
związku z tym zostaną oszczędności w wysokości ok.103 335 zł. 
Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 
B. Kurowski. 
 
/pan R. Kłosowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 
Czwartym punktem porządku posiedzenia było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz Powiatu Nowomiejskiego. 
/na posiedzenie weszła pani Jolanta Haska – specjalista w Wydziale Geodezji i                   
Nieruchomości/ 
 
Pani Haska poinformowała, że chodzi tutaj o nieodpłatne nabycie na rzecz powiatu działek 
położonych w obrębie Kuligi od Agencji Nieruchomości Rolnych. 
Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za       
głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski. 
 
Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w     
sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie porozumienia dotyczącego dzierżawy działki           
nr 1643/3 za porozumieniem stron. 
 
Pani Haska poinformowała, że wpłynął wniosek firmy T-Mobile Polska S.A, stanowiący      
załącznik nr 3, dotyczący rozwiązania umowy nr 96/2010 z dnia 28.06.2010r. za                   
porozumieniem stron z dniem 31.03.2015r. Wyjaśniła, że chodzi tutaj o dzierżawę działki    
położonej w miejscowości Kurzętnik, która była przeznaczona na budowę stacji bazowej     
firmy zgodnie z planami rozwoju sieci w ówczesnym okresie. Dodała, że ze względu na      
postęp technologiczny firma podjęła decyzję o rezygnacji z budowy stacji bazowej. 
Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 
B. Kurowski. 
 
/pani J. Haska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
planu naboru uczniów na rok szkolny 2015/2016. 
/na posiedzenie weszli: pani Barbara Przeradzka – Martko – dyrektor Z.S. im. C.K. Norwida, 
pan Mirosław Wodara – dyrektor ZSZ w Kurzętniku, pan Andrzej Korecki – naczelnik         
Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji/ 
 
Pan Starosta poprosił panią Przeradzką-Martko o przedstawienie planu naboru do Z.S. im.     
C. K. Norwida. 
Pani Przeradzka-Martko poinformowała, że planuje nabór do 5 oddziałów o profilach:         
humanistyczno-społecznym, medycznym i nauk o zdrowiu, matematyczno-technicznym,   
ekonomiczno-lingwistycznym oraz sportowo-obronnym /po 25 uczniów w każdym oddziale/.     
Dodała, że jeden z pięciu oddziałów w arkuszu organizacyjnym nie jest wliczany do             
zasadniczego etatu nauczycielskiego. Ponadto poinformowała, że planuje również nabór do 
jednego oddziału szkoły dla dorosłych. 



 
 

3

Pani Przeradzka-Martko poruszyła kwestię dojazdów uczniów do szkoły. Poinformowała, że z 
wiedzy jaką posiada wynika, iż powiat brodnicki zapewnia dojazd uczniów do szkół           
prywatnymi busami. 
Pan Starosta odpowiedział, że przygotowane zostały projekty uchwał dotyczące                    
dofinansowania dla uczniów z terenu powiatu nowomiejskiego. Dodał, że będą one omawiane 
na dzisiejszym posiedzeniu. 
Pani Grzywacz zapytała, jakie było zainteresowanie młodzieży gimnazjalnej kierunkami      
zaproponowanymi przez szkoły.  
Pani Przeradzka-Martko odpowiedziała, że część młodzieży deklarowała kontynuację nauki w 
szkołach na terenie powiatu nowomiejskiego, natomiast spora część informowała również, że 
wybierze szkoły poza terenem powiatu tj. w  Iławie lub Lubawie ze względu na łatwiejszy    
dojazd do szkół. 
Pani Grzywacz poinformowała, że na terenie Iławy organizowane są wspólne spotkania w    
poszczególnych gimnazjach z dyrektorami szkół ponadgimnazjalnych, z uczniami, rodzicami 
i lokalnymi przedsiębiorcami. Stwierdziła, że należałoby również takie wspólne spotkania 
zorganizować w gimnazjach na terenie powiatu nowomiejskiego. 
 
/pani B. Przeradzka opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Pan Starosta poprosił pana Wodarę o przedstawienie planu naboru do ZSZ w Kurzętniku. 
Pan Wodara poinformował, że planuje nabór do 4 oddziałów technikum tj. technik informatyk 
–  1 oddział /30 uczniów/, technik ekonomista – pół oddziału /15 uczniów/, technik żywienia i 
usług gastronomicznych – pół oddziału /15 uczniów/, technik cyfrowych procesów             
graficznych – 1 oddział /30 uczniów/, technik urządzeń i systemów energetyki odnawialnej – 
pół oddziału /15 uczniów/, technik agrobiznesu - pół oddziału /15 uczniów/. Dodał, że do      
zasadniczej szkoły zawodowej zaplanowano 3 oddziały - klasa wielozawodowa                    
/po 30 uczniów w każdym oddziale/ oraz jeden oddział klasy wielozawodowej specjalnej -               
15 uczniów.  Nadmienił, że planuje się również nabór do szkoły policealnej, 4 oddziały 
/technik BHP,   technik turystyki wiejskiej, technik informatyk, technik rachunkowości/ oraz 
kursy             kwalifikacyjne. 
Pan Kurowski poruszył kwestię dotyczącą naboru do technikum agrobiznesu.  
Pan Wodara odpowiedział, że od dwóch lat nie było naboru na ten kierunek, natomiast na    
spotkaniach młodzież pytała czy zostanie on utworzony. Dodał, że z wiedzy jaką posiada   
wynika, iż w powiatach ościennych nie będzie utworzony w/w kierunek. Ponadto                 
poinformował, że ze względu na duże zainteresowanie w poprzednim roku szkolnym          
uruchomiony został kurs kwalifikacyjny o tej specjalności. 
Pan Kurowski zapytał jakie są wymagane kierunki jeśli chodzi o trwałość projektu. 
Pan Wodara odpowiedział, że muszą być kierunki kształcące w zakresie gastronomicznym 
oraz hotelarskim /w ZSZ jest utworzony technik żywienia i usług gastronomicznych oraz 
technik turystyki wiejskiej/. 
Pani Grzywacz zapytała, co będzie jeżeli nie uda się zebrać odpowiedniej liczby osób na      
kierunek technik agrobiznesu. 
Pani Wicestarosta zapytała ile było w poprzednim roku złożonych podań  na kierunek technik 
urządzeń i systemów odnawialnych. 
Pan Wodara odpowiedział, że złożonych zostało 12 podań i oddział nie został otworzony. 
Pani Wicestarosta zapytała co będzie w sytuacji jeżeli nie będzie chętnych zarówno na      
technika urządzeń i systemów odnawialnych oraz na technika agrobiznesu, a godziny będą   
zaplanowane w arkuszu. Stwierdziła, że plan naboru jest ryzykowny jeśli chodzi o nabór na 
w/w kierunki.  
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Po przeanalizowaniu planu naboru do ZSZ w Kurzętniku Zarząd zdecydował, żeby w          
arkuszu organizacyjnym zaplanować cztery oddziały technikum, przy czym jeden z czterech 
oddziałów nie będzie wliczany do zasadniczego etatu nauczycielskiego. 
Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 
 
Zarząd po dokonaniu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,          
K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski. 
 
Plan naboru na rok szkolny 2014/2015 stanowi załącznik nr 4. 
Informacja dotycząca liczby uczniów w poszczególnych oddziałach stanowi załącznik nr 5. 
  
Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w      
sprawie zatwierdzenia aneksu nr 12 do  arkusza organizacji roku szkolnego 2014/2015 w 
Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 
 
Pani Wicestarosta poinformowała, że pan Wodara w aneksie nr 12 uwzględnił  poprawki     
Zarządu zgłoszone na poprzednim posiedzeniu. Dodała, że w obecnym aneksie nauczyciele 
nie przekraczają półtora etatu.  
Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 
B. Kurowski. 
 
/pan M. Wodara opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 
Ósmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu                
Nowomiejskiego. 
 
Pan Starosta zwrócił uwagę, że Okręgowa Izba Aptekarska w swojej opinii wskazuje, iż       
projekt uchwały nie zawiera źródeł finansowania dyżurów aptek. Zapytał, czy jest to            
wymagane. 
Pan Starosta poprosił na posiedzenie panią Barbarę Orłowską. 
/na posiedzenie weszła pani Barbara Orłowska – zastępca naczelnika Wydziału Oświaty,   
Kultury i Promocji/ 
Pani Orłowska wyjaśniła, że według jej wiedzy w uchwale Rady Powiatu nie muszą być 
uwzględniane źródła finansowania dyżurów aptek. Ponadto szczegółowo omówiła projekt 
uchwały. Poinformowała, że odbyło się również spotkanie z właścicielami aptek z terenu     
powiatu nowomiejskiego. 
 
Opinie gminy Grodziczno, gminy Biskupiec, gminy Nowe Miasto Lubawskie, gminy         
Kurzętnik, miasta Nowe Miasto Lubawskie w sprawie w/w projektu uchwały stanowią        
załączniki nr 6,7,8,9,10.  
Opinia Okręgowej Izby Aptekarskiej stanowi załącznik nr 11. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.               
Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski. 
 
/pan Starosta opuścił posiedzenie Zarządu/ 
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Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z opiniami związków        
zawodowych dotyczącymi projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie likwidacji Technikum 
Uzupełniającego. 
 
Pan Korecki poinformował, że opinie związków zawodowych są pozytywne. 
  
Opinie Związku Nauczycielstwa Polskiego oraz NSZZ „SOLIDARNOŚĆ” stanowią            
załączniki nr 12 i 13. 
 
Członkowie Zarządu zapoznali się z harmonogramem konsultacji w/w projektu uchwały ze 
związkami zawodowymi, który stanowi załącznik nr 14. 
 
Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie likwidacji Technikum Uzupełniającego w Kurzętniku.  
 
Pani Wicestarosta odczytała projekt uchwały. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za       
głosowali: K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski. 
 
Jedenastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z projektem uchwały Rady 
Powiatu w sprawie zmiany uchwały nr XXXIX/316/2013 roku Rady Powiatu w Nowym 
Mieście Lubawskim z dnia 29 maja 2013 roku w sprawie przyjęcia Programu         
Wspierania Edukacji oraz Wyrównywania Szans Edukacyjnych Dzieci i Młodzieży w 
Powiecie Nowomiejskim. 
 
/pan Starosta wszedł na posiedzenie Zarządu/ 
 
Pani Sekretarz szczegółowo omówiła projekt uchwały. 
 
Dwunastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z projektem uchwały Rady 
Powiatu w sprawie ustalenia szczegółowych warunków i zasad udzielania pomocy       
materialnej powodującej zwiększenie szans edukacyjnych uczniów z terenu Powiatu   
Nowomiejskiego poprzez poprawę dostępu do kształcenia w szkołach                              
ponadgimnazjalnych dla których organem prowadzącym jest Powiat Nowomiejski. 
 
Pani Wicestarosta poinformowała, że wspólnie z panią Skarbnik, panią Sekretarz, panem   
Koreckim oraz z panią Orłowską przygotowywano projekt uchwały. Dodała, że  w roku       
szkolnym 2015/2016 proponuje się przyznać stypendia uczniom klas I, w roku 2016/2017 
uczniom klas I i II, natomiast w latach następnych tylko uczniom klas I i II w danym roku 
szkolnym. Ponadto poinformowała, że przygotowane zostało zestawienie ilości uczniów z                 
poszczególnych gmin oraz koszty biletów miesięcznych, jakie ponieśliby uczniowie.         
Nadmieniła, że proponuje się, żeby warunkiem otrzymania stypendium było zamieszkanie w 
miejscowości, która oddalona jest od siedziby wybranej szkoły co najmniej 16 km /kwoty   
stypendium przedstawiałyby się następująco: 50 zł jeżeli odległość będzie wynosiła 16 km i 
więcej, 70 zł jeżeli odległość będzie wynosiła 26 km i więcej/. Poruszono również  kwestię 
dotyczącą uwzględnienia średniej ocen ucznia. 
Pan Kurowski stwierdził, że należałoby się odnieść tylko do odległości szkoły od miejsca    
zamieszkania ucznia. Pan Starosta dodał, że w/w projekty uchwał należy skierować na        
Komisję Oświaty oraz na Komisję Budżetową. 
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Trzynastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie akceptacji przystąpienia do projektu pt. „Obóz Młodzieżowych Drużyn           
Pożarniczych Powiatu Nowomiejskiego z udziałem młodzieży Powiatu Oldenburg”. 
 
Pan Korecki poinformował, że projekt zostanie złożony do Fundacji Polsko-Niemieckiej 
Współpracy Młodzieży. Okres realizacji projektu będzie trwać od 25.07.2015r. do 
01.08.2015r. Całkowita wartość projektu będzie wynosić 77 060 zł, w tym dotacja z fundacji 
w wysokości 63 360 zł. Realizatorem projektu będzie Komenda Powiatowa Państwowej     
Straży Pożarnej w Nowym Mieście Lubawskim. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 
B. Kurowski. 
 
/pan A. Korecki opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 
Czternastym punktem porządku posiedzenia było przyj ęcie projektu uchwały Rady         
Powiatu w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji inwestycji     
„Budowa hali sportowej przy Zespole Szkół Zawodowych w  Kurzętniku”.  
/na posiedzenie weszła pani Alina Banaszewska - – inspektor w Wydziale Architektury,        
Budownictwa i Gospodarki Mieniem/ 
 
Pani Banaszewska poinformowała, że w poprzedniej uchwale wystąpił błąd w § 2, który 
otrzymał brzmienie : „Ulega zmianie § 1 Uchwały Nr LII/415/2014 Rady Powiatu w Nowym 
Mieście Lubawskim z dnia 23 kwietnia 2014 r.” Powinno być: „Ulega zmianie § 1 Uchwały 
Nr LII/416/2014 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 23 kwietnia 2014 r.”. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za       
głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski. 
 
/pani A. Banaszewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Piętnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z opinią Zakładowej        
Organizacji Związkowej Ogólnopolskiego Związku Zawodowego Pielęgniarek i Położnych przy 
NZOZ Szpital Powiatowy w sprawie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie połączenia    
spółek: Szpital Powiatowy w Nowym Mieście Lubawskim spółka z ograniczoną                          
odpowiedzialnością oraz MEDICAL Nowe Miasto Lubawskie spółka z ograniczoną                  
odpowiedzialnością. 
 
Pani Sekretarz poinformowała, że opinia Zakładowej Organizacji Związkowej                  
Ogólnopolskiego Związku Zawodowego Pielęgniarek i Położnych przy NZOZ Szpital         
Powiatowy jest pozytywna, stanowi ona załącznik nr 15. 
 
Szesnastym punktem porządku posiedzenia było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie połączenia spółek: Szpital Powiatowy w Nowym Mieście Lubawskim spółka z       
ograniczoną odpowiedzialnością oraz MEDICAL Nowe Miasto Lubawskie spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością. 
 
Pani Sekretarz omówiła harmonogram prac związanych z połączeniem spółek szpitalnych. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za       
głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski. 
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Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było przyj ęcie projektu uchwały Rady        
Powiatu w sprawie zmian w WPF na 2015r 
 
Pani Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany w WPF i budżecie powiatu na rok 2015. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.              
Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski. 
 
Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było przyj ęcie projektu uchwały Rady        
Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na  2015r. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za       
głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski. 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 
 
Członkowie Zarządu w punkcie sprawy różne nie poruszyli żadnego tematu. 
 
 
 
                                                                                                      Przewodniczący Zarządu 
                                                                                                              Andrzej Ochlak 
 
Protokół sporządziła                                                                         


